
Geacht college,

Hierbij bieden wij u het wijkverslag 2024 van de wijkraad Schiebroek aan.
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1. Voorwoord door de wijkraad

De wijkraad Schiebroek is begonnen aan het laatste jaar van haar eerste termijn. Op 18 maart 2026
zijn er weer gemeenteraadsverkiezingen en worden er dus in Rotterdam ook weer wijk- en dorpsraden
gekozen.
De wijkraad Schiebroek is, in tegenstelling tot meerdere andere wijkraden, vanaf het begin af aan qua
samenstelling gelijk gebleven.
En die samenstelling was een goede afspiegeling van de Schiebroekse samenleving; zowel qua
leeftijd, diversiteit, kennis en ervaring. Een wijkraad die volgens de reacties op “de Coolsingel” niet
alleen zeer actief was en zich inhoudelijk met veel zaken bemoeide, maar ook een wijkraad die zich
op onderdelen onderscheidde door de nodige kennis van zaken. Kennis die goed van pas kwam op
meerdere forse dossiers die in Schiebroek speelden en spelen. Zoals de (parkeer)problematiek rond
het Plaswijckpark of de mogelijke toename van de geluidshinder van Rotterdam-The Hague Airport
om maar een enkele voorbeelden te geven. Onder het motto ‘samen sterk(er)’ werden een aantal
aandachtsvelden samen met de wijkraad Hillegersberg aangevlogen, omdat dit zaken betrof die beide
wijken aangingen.
Veel aandacht ging het afgelopen jaar uit naar de sociaal-maatschappelijke problemen in sommige
delen van de wijk, waar armoede, eenzaamheid, taalachterstanden, werkloosheid en slechte
woonomstandigheden in relatief grote mate voorkwamen.
En op dat gebied gebeurde er in 2024 heel veel en ook heel veel goeds. Zo verenigden een groot
aantal partijen, instellingen en organisaties op deze vlakken zich in een nieuw opgerichte stichting
Schiebroek-Hillegersberg Solidair. Ook hier samen met de wijkraad en bewonersorganisaties in
Hillegersberg.
De voedselbank Schiebroek kon worden behouden en ook werd er begin gemaakt met een doorstart
van het Buurtbedrijf, dat zich uit de wijk moest terugtrekken. (Verder in dit jaarverslag wordt daarop
uitgebreider ingegaan).
Wat heeft het afgelopen jaar opgeleverd? In elk geval dat de wijkraad heeft gepoogd om, in een meer
dan uitstekende samenwerking met de ambtelijke ondersteuning in de personen van de wijkmanager,
wijknetwerker en wijkondersteuner, het bestuursmodel Wijk aan Zet verder zo goed mogelijk vorm en
inhoud te geven.
Een proces dat zich jammer genoeg bij enkele clusteronderdelen nog niet ten volle heeft ontwikkeld
en zodoende extra tijd en energie vroeg.  Op onderdelen leek er soms zelfs sprake van ambtelijke
weerstand.
Dat vergde extra inspanningen en inzet die we liever hadden besteed aan de zaken zelf. Gelukkig lijkt
het er op dat hierin langzaam een kentering komt.
We zijn verheugd dat Schiebroek gekozen is als één van de twee pilotwijken waarin aandacht
geschonken gaat worden aan de aanpak Bestaanszekerheid en we een integraal Infoplein realiseren.
Een plek waar bewoners voor alle zaken in relatie tot bestaanszekerheid bij één loket terecht kunnen
en alle formele partijen met elkaar samenwerken.
Vanuit een burgerinitiatief is in Schiebroek het project Nabuurschap. Duurzaam Wonen en Zorg,
gestart waarin de Veldacademie en de Erasmusuniversiteit participeren. De resultaten van dit
onderzoek, met als doel om het toekomstperspectief voor ouderen op het gebied van wonen en zorg
te verbeteren, hopen we de komende tijd zichtbaar te krijgen en te effectueren.
Kortom, er gebeurde heel veel in Schiebroek, maar er staat ook de komende tijd nog veel te
gebeuren. We gaan als wijkraad zeker niet de resterende termijn rustig uitzitten, maar ons zodanig
opstellen dat ook in een volgende termijn zonder te stoppen kan worden doorgegaan op de door ons
ingeslagen weg.

Ton van Eijsden (voorzitter wijkraad Schiebroek)
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2. Participatie

Schiebroek Hillegersberg Solidair
In het najaar van 2022 is vanuit de Bewonersorganisatie Leven in Schiebroek (LiS) het initiatief
genomen om wijkbewoners die het meest hadden te lijden van de hoge energieprijzen en inflatie een
steuntje in de rug te geven. Onder het motto ‘Schiebroek Solidair’ is daarom een crowdfunding
georganiseerd. Wat betreft besteding van de gedoneerde bijdragen is de wijkraad verzocht het
initiatief te nemen om te komen tot een “taskforce” met een tweeledig doel: een optimale besteding
van de ingezamelde gelden en het verkrijgen van een beter inzicht welke initiatieven nog meer in de
wijk werden ondernomen om bewoners te ondersteunen. In het aldus ontstane platform Schiebroek
Solidair zijn vanaf het begin naast de wijkraad en de bewonersorganisatie LiS, de
woningbouwcorporaties, de welzijnsorganisatie, het Buurtbedrijf en kerken vertegenwoordigd. Vanuit
de ambtelijke organisatie wordt de ondersteuning verleend.
In het wijkakkoord wordt onder het thema ‘De veerkracht van bewoners en de gemeenschap
verbeteren’ het platform Schieboek Solidair gezien als een basis om in nauwe samenwerking met
partners in de wijk en ondersteuning door Werk en & Inkomen te komen tot een gecoördineerde
aanpak van armoede en schulden. Het platform zou een meer structureel karakter dienen te krijgen.
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Pendeldienst cliënten voedselbank
Eind 2023 heeft de Voedselbank Rotterdam het uitgiftepunt Schiebroek aan de Asserweg gesloten.
Vanuit het platform is vervolgens actie ondernomen om de gevolgen van de sluiting voor de cliënten
van de voedselbank zoveel mogelijk te beperken. Die problematiek betreft onder meer het vervoer van
cliënten die fysiek en/of financieel daartoe niet in staat bleken om naar de nieuwe Voedselbank-
supermarkt in Crooswijk en weer terug te reizen.
Door samenwerking van Schiebroek Solidair met de Stichting Wijkvervoer Hillegersberg-Schiebroek
(de BelBus) is zo het noodzakelijke vervoer tot vanuit Schiebroek naar Crooswijk v.v. tot stand
gekomen. Deze pendeldienst kon in 2024 worden gecontinueerd. De financiering van de pendeldienst
en de daarover met de gemeente gemaakte afspraken wat betreft de dienstverlening door de BelBus
vroegen in 2024 enkele malen de aandacht.

Voor cliënten van de voedselbank wordt vanaf november 2023 met vrijwilligers van het voormalige
uitgiftepunt Schiebroek maandelijks een extra uitgiftedag georganiseerd. Dit is in aanvulling op de
producten van de Voedselbank-supermarkt in Crooswijk. Dit is mogelijk met voornamelijk door
ondernemers en particulieren vanuit de wijk beschikbaar gestelde producten. In de laatste twee
maanden van 2024 waren zelf voldoende producten beschikbaar om in december en januari twee
uitgiftedagen mogelijk te maken. Vanuit het platform wordt ook in het in het gebied actieve particuliere
initiatief van de Stichting Uitdeelpunt Schiebroek van Loes Zwarts ondersteund.

Huisvesting Uitdeelpunt
Het onderkomen aan de Asserweg moest in het voorjaar van 2024 worden verlaten. Rijndam
Revalidatie aan de Ringdijk kon gelukkig ruimte aanbieden waardoor vanaf mei daar maandelijks een
uitgifte mogelijk is. Die nieuwe locatie zou echter maar tijdelijk beschikbaar zijn; in beginsel tot
december gelet op de op de geplande verhuizing van Rijndam naar de Abeelweg (RoeR). Hierna zou
het uitdeelpunt moeten verhuizen naar een andere locatie; deze was tot voor kort nog niet bekend.
Inmiddels is voor het uitdeelpunt enig uitstel mogelijk gebleken en is er wat betreft een nieuwe locatie
voor het uitdeelpunt een perspectief.
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Samen verder in een stichting
Gaandeweg bleek dat het uitdeelpunt van de voormalige voedselbank Schiebroek ook cliënten had uit
delen van Hillegersberg. Omdat ook daar mensen wonen die wat betreft zelfredzaamheid/
bestaanszekerheid een steuntje in de rug kunnen gebruiken, zijn eind 2023 ook de wijkraad
Hillegersberg en de bewonersorganisaties van 110-Morgen en -Kleiwegkwartier zijn aangehaakt.
Op die manier is het platform Schiebroek Hillegersberg Solidair (SHS) tot stand gekomen. Op 2
augustus 2024 heeft dit platform met het passeren van de notariële akte een rechtspositionele status
van stichting gekregen.

Doel van de stichting SHS is om bewoners in Schiebroek en Hillegersberg die daartoe niet of
onvoldoende zelfstandig in staat zijn, ondersteuning te bieden met het oog op hun bestaanszekerheid en
zelfredzaamheid, alsmede het bevorderen van de sociale samenhang in deze wijken. De stichting richt
zich daartoe op het samenbrengen en bijeenhouden van alle zowel formele als informele organisaties
die zich in die wijken bezighouden met activiteiten en initiatieven op sociaal-maatschappelijk gebied.
Dit om alle beschikbare kennis en ervaring op dat gebied optimaal te kunnen benutten en activiteiten
waar nodig op elkaar af te stemmen. Gezamenlijk optrekken, elkaar versterken, voorkomen van
onnodig dubbel werk maar wel met behoud van de eigen zelfstandigheid en verantwoordelijkheid voor
deelnemende organisaties. Uitgangspunt is de kracht van de samenleving te versterken. Op basis van
gelijkwaardigheid ondersteuning geven en hulp bieden: ‘Niet overkoepelen, maar onderkoepelen’.

Het bestuur telt momenteel vijf leden telt en wordt ondersteund door een aantal adviseurs. De
doelstelling van de stichting krijgt onder meer verder uitwerking door het waar nodig initiëren en
deelnemen aan werkgroepen. Werkgroepen kunnen helpen bij het aanpakken van specifieke
vraagstukken, het organiseren van activiteiten en het bevorderen van samenwerking tussen
verschillende informele en formele partijen.

Schiebroek is een pilotwijk in het kader van projectgroep Bestaanszekerheid (Bestuursopdracht Zorg);
daarmee heeft het werk van de stichting een extra accent gekregen.

Nabuurschap Schiebroek; Duurzaam Wonen en Zorg
Gezien de demografische ontwikkeling dat het aantal oudere bewoners toeneemt en het gegeven dat
ouderen worden geacht om langer zelfstandig te blijven wonen, hebben enkele bewoners in 2022 een
werkgroep geformeerd die zich richt op de vraag in hoeverre de wijk wat betreft woon en
zorgvoorzieningen voldoende op die ontwikkelingen is voorbereid. Die werkgroep is het jaar daarop
behalve met enkele wijkbewoners ook uitgebreid met onderzoekers van de Erasmusuniversiteit, TNO.
Deze werkgroep ‘Nabuurschap Schiebroek; Duurzaam Wonen en Zorg’ wilde in Schiebroek een
bewonersonderzoek laten uitvoeren waarbij gedurende een aantal jaren de ontwikkelingen in zorg- en
woonbehoeften van oudere bewoners en het aanbod wat betreft zorg en wonen in kaart worden
gebracht. Op die manier kunnen ook effecten van bepaalde maatregelen op het gebied van zorg en
wonen inzichtelijk worden gemaakt. In het wijkakkoord Schiebroek is het project opgenomen onder het
thema ‘De gehele wijk toekomstbestendig maken’.

In 2023 zijn vanuit de werkgroep ook contacten gelegd met de gemeente op concernniveau. De
gemeente Rotterdam heeft Bestaanszekerheid als één van de vijf deelprojecten binnen de
Bestuursopdracht Zorg (BOZ) opgenomen. Eén van de beoogde doorbraken betreft
Samenredzaamheid. Dit is ook het aandachtsgebied van de Werkgroep Nabuurschap. Een en ander
heeft ertoe geleid dat Schiebroek inmiddels deel uitmaakt van een pilotproject Bestaanszekerheid.

De Erasmus Universiteit heeft in 2023 in samenwerking met de Veldacademie een verkennend
onderzoek uitgevoerd in Schiebroek Zuid. Daarbij zijn met 95 bewoners van 45 jaar en ouder
individuele gesprekken gevoerd.
In vervolg daarop zijn in 2024 ook in het overige deel van Schiebroek met 232 bewoners gesprekken
gevoerd. Onderzoekers van de Veldacademie hebben daarbij weer bij bewoners aangebeld of op
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straat aangesproken voor een gesprek. Voorts zijn met 15 zorgprofessionals werkzaam in Schiebroek
vraaggesprekken gevoerd. Op die manier zijn wat betreft zorg zowel aan de ‘behoeftekant’ bij
bewoners als aan de ‘aanbodkant’ bij zorgprofessionals gegevens verzameld.
De onderzoekers hebben eind 2024 de verzamelde gegevens geanalyseerd, waarna de bevindingen
uit het onderzoek in januari 2025 zijn gepresenteerd in de bijeenkomst 'Verbetering
Bestaanszekerheid en perspectief op zorg in Schiebroek', waarbij ook zorgprofessionals en bewoners
zijn uitgenodigd.

Vertegenwoordiging in beheercommissies
Binnen en nabij de wijk zijn twee locaties aangewezen voor huisvesting van bijzondere doelgroepen.
Voor elke locatie zijn in samenspraak omwonenden en relevante partijen zoals de zorginstelling, de
politie, de gemeente en de wijkraad beheerconvenanten afgesloten waarin afspraken over
beheersmaatregelen en klachtenafhandeling zijn vastgelegd. De relevante partijen hebben zitting in
een beheercommissie, die het nakomen van de in het beheerconvenant gemaakte afspraken actief
bewaakt. Het betreft: De Beheercommissie Antes: m.b.t. de opvang van ex verslaafden aan de
Petristraat. De Beheercommissie Skaeve Huse: m.b.t. de huisvesting van Rotterdammers in de
Skaeve Huse aan de Soesterbergstraat. Deze locatie ligt weliswaar in Overschie, maar wel op geringe
afstand van Schiebroek. Daarnaast is sinds het voorjaar van 2024 ook de winteropvang van daklozen
en de opvang en begeleiding van dakloze EU-migranten aan de Volkelstraat 9 aandachtsgebied voor
deze beheercommissie.
De wijkraad Schiebroek is in beide beheercommissies vertegenwoordigd.
In 2024 is de Beheercommissie Antes twee keer bijeengeweest.
De Beheercommissie Skaeve Huse en Volkelstraat is vier keer bijeengeweest.

Rotterdam The Hague Airport (RTHA)
Algemeen
Het jaar 2022 stond volledig in het teken van het veelbesproken en mislukte participatietraject ten
behoeve van de aanvraag van een nieuw Luchthavenbesluit. In het vorige wijkverslag hebben we daar
verslag van gedaan.
Eind 2023 is door RTHA kenbaar gemaakt dat ook in 2024 de aanvraag niet afgerond zal zijn, mede
als gevolg van een nieuwe rekensystematiek voor geluidsbelasting en de verschillende scenario’s
(o.a. groei/krimp/gelijkblijvend scenario) die in een MER uitgewerkt moeten worden.
De bijgestelde ambitie van RTHA om eind januari 2025 de aanvraag in te dienen, wordt echter
wederom niet gehaald. De luchthaven geeft recent nu aan dat:
‘De afronding van het concept MER en vervolgens de beoordeling van het nieuwe concept door het
bevoegd gezag meer tijd heeft gekost dan eerder werd verwacht. Ook wordt goed gekeken welke
laatste ontwikkelingen onder andere in rekenvoorschriften en rechtspraak nog kunnen en/of moeten
worden meegenomen in het MER en de aanvraag. De streefdatum eind januari zullen we niet gaan
halen. Een nieuwe streefdatum is op dit moment nog niet af te geven omdat we de doorlooptijd van de
laatste wijzigingen nog in kaart aan het brengen zijn’.
Wederom uitstel dus, zonder dat een nieuwe datum bekend wordt gemaakt. Zoals bekend trekken de
wijkraden Schiebroek en Hillegersberg met betrekking tot de RTHA gezamenlijk op.
Wij zijn dan ook blij dat Dirk Breedveld, lid van onze wijkraad, al jaren actief was als plaatsvervangend
CRO-RTHA bewonersvertegenwoordiger namens de Gemeente Rotterdam en daarvoor als
bestuurslid van de BTV, in 2023 als CRO-RTHA bewonersvertegenwoordiger namens de Gemeente
Rotterdam is geïnstalleerd en in 2024 is geïnstalleerd als voorzitter van Stichting Abrel, een stichting
dei bewonersvertegenwoordigers van Regionale Luchthavens in Nederland met raad en daad bijstaat.
Hiermee is voor de wijkraden Schiebroek en Hillegersberg kennis en ervaring geborgd op dit
belangrijke dossier.
In 2024 zijn, in tegenstelling tot 2023, door de beide wijkraden geen gezamenlijke adviezen ingediend
met betrekking tot de RTHA.
We verblijven in afwachting van de aanvraag Luchthavenbesluit, waar wij zeker weer op zullen
reageren met een zienswijze namens de beide Wijkraden.
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De nieuwe burgemeester op bezoek.
In juni 2024 is vanuit de wijkraad Schiebroek een bijdrage geleverd aan een welkomstboek voor de
nieuwe burgemeester. Toen was wel het profiel voor de nieuwe burgemeester bekend, echter nog niet
wie de nieuwe burgemeester zou worden. De wijkraad wilde echter graag van de gelegenheid gebruik
maken om voor de nieuwe burgemeester in 400 woorden een ‘profiel van de wijk Schiebroek’ te
schetsen. Enkele zinnen uit dat profiel luiden:
‘Schiebroek is zowel qua ruimtelijke structuur als uitstraling een groene wijk. En ook in het
zogenoemde wijkprofiel kleurt de wijk groen. Maar Schiebroek kent zeker ook uitdagingen waar het
gaat om verbeteringen wat betreft leefbaarheid en welzijn. En: ’Schiebroek Zuid kent namelijk naar
verhouding veel bewoners voor wie zelfredzaamheid gelet op hun sociaaleconomische positie niet
vanzelfsprekend is.’ De bijdrage aan het welkomstboek is afgesloten met een advies. ‘Als wijkraad
Schiebroek adviseren wij u om in gedachten te houden dat Schiebroek niet alleen een fraaie tuinstad
is waar het voor velen goed is om te wonen, maar ook een wijk waar veel bewoners gezien hun woon-
en leefomstandigheden extra aandacht behoeven.’
Begin oktober is het boek is namens de Rotterdamse wijkraden aangeboden aan de nieuwe
burgermeester Carola Schouten.
In oktober is in enkele artikelen in de NRC uitgebreid aandacht besteed aan de woon- en
leefomstandigheden van bewoners in Schiebroek Zuid. Een voor velen verhelderend en ook
verassend artikel, dat geldt zowel voor mensen buiten Schiebroek maar ook voor veel wijkbewoners.
De artikelen vormden voor wijkpredikant Marco Visser aanleiding om de nieuwe burgemeester uit te
nodigen voor een bezoek aan Schiebroek Zuid, waaraan zij ook gehoor heeft gegeven
In nauw overleg met de ambtelijke gebiedsorganisatie is vervolgens het bezoek georganiseerd.
Zo heeft Carola Schouten op dinsdag 10 december een bezoek kunnen brengen aan Schiebroek Zuid.
Zij bracht daarbij een bezoek aan ‘Perla’s Vriend’ aan de Teldersweg en wandelde vervolgens
vergezeld door o.a. een drietal wijkraadsleden en de wijkmanager naar de Asserweg. Daar werd een
bezoek gebracht aan de Stichting Jan van Anita Broos en José Eldering. In de recent gereed
gekomen nieuwe Stefanusschool kreeg de burgemeester eerst gelegenheid om in enkele
groepsgesprekken van gedachten te wisselen met vertegenwoordigers van de Stichting Schiebroek
Hillegersberg Solidair, de in de wijk actieve voedselbanken en de in de wijk actieve sociaal
ondernemer Michel Koreman van de Buurvrouw. Vervolgens had Marco Visser een vraaggesprek met
Carola Schouten over o.m. haar ervaringen in de eerste maanden van haar burgemeesterschap en
Schiebroek Zuid zoals dat in de NRC-artikelen naar voren was gekomen.
Wijkbewoners jong en oud kregen daarna gelegenheid om de burgemeester vragen te stellen of
bepaalde zaken die verbetering behoeven onder de aandacht te brengen. Het bezoek werd op
informele wijze afgesloten met een hapje en een drankje.
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Gebiedspenning Hillegersberg-Schiebroek

De wijkraad Schiebroek heeft in 2024 samen met de wijkraad Hillegersberg 3 gebiedspenningen
uitgereikt om de vrijwilligers te bedanken voor hun tomeloze inzet.

Speeltuinvereniging de Torteltuin
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Hillegersche Vrijwillige brandweervereniging De Eersteling

De heer J.R.H. Schendstok, Bewonersvertegenwoordiger CRO RTHA



11

3. Adviezen

Het (on) gevraagd advies geven aan het gemeentebestuur.

Wijk Onderwerp Gevraagd of
ongevraagd advies

Reactie
namens het
college

%
terugkoppeling

1 Schiebroek Geen reactie
afdeling mobiliteit
op verkeersbesluit

Ongevraagd Ja

2 Schiebroek Vervoerplannen
2025 Metro, tram en
bus

Gevraagd Ja

3 Schiebroek Fietspad
Berberisweg

Ongevraagd Ja

4 Schiebroek VERVOLG: Geen
reactie afdeling
mobiliteit op
verkeersbesluit

Ongevraagd In
behandeling

5 Schiebroek Financiële kaders
bewonersinitiatieven

Gevraagd Ja

80%
De wijkraad heeft 5 adviezen verstuurd waarvan 2 gevraagde en 3 ongevraagde adviezen, over 4 van
de 5 uitgebrachte adviezen (80%) heeft terugkoppeling plaatsgevonden.
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4. Wijkakkoord
Het samen met de gemeentelijke organisatie en wijknetwerken vormgeven van de wijkakkoorden, het
in concept vaststellen van de bij het wijkakkoord horende jaaractieplannen en het monitoren hiervan.
Conform de collegetarget beoordeelt de wijkraad de voortgang van de acties in de 12-
maandsrapportage van het jaaractieplan.

De wijkraad heeft de 12-maandsrapportage van het jaaractieplan 2024 vastgesteld (zie bijlage 2) met
de volgende verdeling van de kleuren:

Groen - acties behaald: aantal 36
Rood - acties niet behaald: aantal 1
Oranje - acties die doorschuiven naar 2024: aantal 6
Wit - acties die niet-uitvoerbaar zijn aantal 0
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5. Representatie

De wijkraad heeft 11 openbare bijeenkomsten georganiseerd in 2024. Tijdens de 11 bijeenkomsten in
De Buurvrouw waren 30 bewoners totaal in het publiek aanwezig waarvan 13 bewoners hebben
ingesproken. Voorzitter Ton van Eijsden is tijdens de openbare bijeenkomst van april herkozen als
voorzitter voor de derde termijn van de wijkraad Schiebroek.
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Bijlage
Overzicht van de bewonersinitiatieven 2024

1.

Bewonersinitiatieven Totaal
Schiebroek-Noord, 23-0420 Bouwclub Schiebroek          -643
Schiebroek-Noord, 23-1363 Kerstinstuif              -0
Schiebroek-Noord, 23-1910 LiS Magazine 2024      11.505
Schiebroek-Noord, 23-1914 LiS Organisatie 2024        8.575
Schiebroek-Noord, 24-0086 De toekomst van Schiebroek        2.140
Schiebroek-Noord, 24-0304 Koningsdag Wilgenplasplein        8.800
Schiebroek-Noord, 24-0323 Samenkomst bespreking dementie        1.254
Schiebroek-Noord, 24-0359 Spot On Sciebrouck      20.000
Schiebroek-Noord, 24-0777 Boek Hillegersberg-Schiebroek tijdens de wederopbouw        4.000
Schiebroek-Noord, 24-0984 Korenfestival Schiebroek        1.895
Schiebroek-Noord, 24-1006 Buurtmakers!, Schrijvers in Schiebroek, Kerstmarkt        9.000
Schiebroek-Noord, 24-1031 Gein op het Ganzerikplein        1.780
Schiebroek-Noord, 24-1032 Buurt-AED           375
Schiebroek-Noord, 24-1129 Atelier op wielen in de wijk        2.490
Schiebroek-Noord, 24-1275 Afscheid van de zomerfeestje           255
Schiebroek-Noord, 24-1333 Dia de los Muertos        2.500
Schiebroek-Noord, 24-1424 Halloween        2.500
Schiebroek-Noord, 24-1617 Samen Schitteren - LICHTJES        1.950
Schiebroek-Noord, 24-1621 Powerplay (een musical door Schiebroekse jeugd)        7.675
Schiebroek-Noord, 24-1707 LiS Magazine 2025      10.450
Schiebroek-Noord, 24-1709 Lis Organisatie 2025        9.230
Schiebroek-Zuid, 23-1412 Minibibliotheken 2       -1.017
Schiebroek-Zuid, 24-0607 Zomerfeest Van Bijnkershoekweg / Donkersingel        1.460
Schiebroek-Zuid, 24-1443 Kerstmarkt Borgsate           950
Schiebroek-Zuid, 24-1584 Bijdrage aan voedselpakketten voor de maand december        4.000
Schiebroek-Zuid, 24-1587 Voedselpakketten voor de december maand familie
Kleijweg        5.000
Schiebroek-Zuid, 24-1634 Buurt-AED           575

116.698




 

 

 

 

 

 













 



 

 

 

 

 

 

 

 









 

 
 




 




 





 


  
 




 




 
 




 





 




 

 



  
 






 








 


 




 




 





 



 





 





 




 

 


  
  
 




 


 




 




 



 




 








  

 

 
 




 




 


 




 




 




 


 




 




 




 

 


 





 




 





 


 




  





 





 



 




 




  







  

 

 




 




 

 

 




 
















 

 

 





 









 

 

 


  

 





 

 

 




 


 

 

 





 


 

 

 

 




 















 

 

 





 










 

 

 




 


 

 

  

 


  

 


 

 





 





 

 

 

 




 


 

 

 


 




 





 

 

 




 




 

 

 









 



 

 

 



 





 



 

 

 





 



 

 

 





 



 

 

  

 


  





 










 

 

  

 





 

 

 




 



 

 

 


 




 


 

 





 




 






 

 

 



 




 








 

 

 




 








 





 

  

 



 

 

  

 

 




 

 

 

 




 










 

 

 


 




 


 





 

 





 





 

 

 




 

 

 

 


 




 




 

 

 




 

















 

 

 




 






 

 

  

 


 





 


 

 

 




 





 

 





 





 






 

 

 


 





 



 

 

  

 










 

 

 









 





 

 

 



 




 


 

 

 




 






 

 

  

 

 

 




